主日学家庭反馈单

保罗的兴衰 第1课 呼求一个王

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。

所学内容:



今天我们学习了,以色列百姓呼求一个地上的王,是因为他们想要像周围的列国一样。他们拒绝了神、祂的权柄、祂的保护和供应,只想要一个属世的王。他们是属肉体的信徒, 外表有宗教的样子,却想要像世人一样生活。

我们需要耐心,聆听神的带领,不要心浮气躁,而是要等候神的时间,听从主的劝告,让我们的信心去影响世界,而不是让世界影响我们的信心。(相关经文:撒母耳记上 8:1–21)

牢记神的话语:



我们的心向耶和华仰望,祂是我们的帮助,是我们的盾牌。-诗篇 33:20

看看孩子是否已经熟记了这节经文。请鼓励他们在本周多重复几遍,把神的话记在心里。



建议的亲子活动:

在接下来的一周里,请留意指出你所看到的政府官员或掌权者,是如何顺服神或拒绝神的。帮助孩子明白:无论周围的人做什么,我们都要坚持顺服神,这才是最宝贵的。

每天的祷告:

亲爱的主啊,求祢帮助我们耐心等候,聆听祢的带领。请赐给我们力量,坚定地站立在信心中,让我们的信心和生命去影响这个世界,也保守我们不被世界的负面影响所动摇。阿 们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, we learned that the nation of Israel cried out for an earthly king because they wanted to be like the nations around them. The people rejected God, His authority, protection and provision for that of an earthly king. They were carnal believers, having a religious manner but wanting to live like the rest of the world.

We need to be patient and listen for God to lead us. We should not become restless, but rather wait on God's timing. We should listen to the Lord's counsel so our faith impacts the world, rather than having the world impact our faith. (Scripture used: 1 Samuel 8:1-21)



Words to Remember:

"We wait in hope for the LORD; he is our help and our shield." Psalm 33:20 NIV

See how well you child knows this verse. Have them continue to repeat it several times this week.



Suggested Parent/Child Activity:

During the next week take time to point out ways in which you see government officials or those in position of power either following God or rejecting Him. Reinforce the value of obeying God no matter what others around us may or may not be doing.



Daily Prayer:

Dear Lord, help us to be patient and wait for You to lead us. Please give us the strength to stand firm in our faith. Let our faith and lives impact the world and keep those in the world from impacting us with negative influences. Amen.